
Beste Herzelenaar,

De Vlaamse feestdag komt eraan! 

Een dag waarop we vieren dat we 
Vlaming zijn en behoren tot een volk 
van veerkrachtige, ondernemende 
en hardwerkende doorzetters. Naar 
goede jaarlijkse traditie viert N-VA 
Herzele 11 juli door iedereen die in 
onze mooie gemeente zijn Vlaamse 
Leeuw uithangt letterlijk in de bloe-
metjes te zetten. Dit jaar doen we er 
nog een feestelijk schepje bovenop. 

Op zondag 9 juli verwelkomt onze 
fractievoorzitter in de gemeenteraad 
Toon De Bock alle geïnteresseer-
den en sympathisanten van N-VA 
Herzele in zijn tuin voor een groot 
Vlaams feest! Het bestuur en de 
mandatarissen van N-VA Herzele 
kijken ernaar uit om met u te mogen 
klinken op Vlaanderen en om met u 
van gedachten te wisselen over onze 
politieke werkzaamheden voor ons 
mooie Herzele.

Ik wens u veel plezier bij het lezen 
van deze editie van ons huis-aan-
huisblad!

N-VA Herzele nodigt u uit ter gelegenheid van 
de Vlaamse feestdag

Onze Vlaamse feestdag is een bijzondere dag die we in Herzele elk jaar graag samen 
met al onze leden vieren. Dit jaar nodigen we u graag uit op zondag 9 juli voor een 
hapje en een drankje in de prachtige tuin van onze fractievoorzitter Toon De Bock 
in Steenhuize.

    Wilt u graag kennismaken met de gemeenteraadsleden en het bestuur van N-VA 
Herzele? 

    Heeft u een probleem of wenst u iets te bespreken? 

    Vindt u dat Herzele beter moet bestuurd worden? 

    Heeft u concrete ideeën of voorstellen die u graag zou gerealiseerd zien maar vindt u 
nergens gehoor? 

    Of wilt u gewoon graag samen met ons een glaasje drinken ter gelegenheid van de 
Vlaamse feestdag? 

Schrijf u dan nu snel in door een mailtje te sturen naar michiel.pletinckx@n-va.be en 
wij bezorgen u alle praktische details via mail

Graag tot 9 juli! 

Michiel Pletinckx
Voorzitter N-VA Herzele
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Constructieve oppositie loont

Binnenkort meer geldautomaten in Herzele?
De kans is groot dat er in Herzele twee cashpunten bijkomen: één op de Groenlaan en één in Steenhuize-Wijnhuize. De 
N-VA-fractie van Herzele bracht het tekort aan geldautomaten al in 2020 op de gemeenteraad. Ook in 2021 en 2022 moest op de 
gemeenteraad herhaaldelijk aangedrongen worden tot actie bij de meerderheid.

Batopin gaat op onze vraag in
“Na lang aandringen vanuit onze fractie is de schepen van 
Lokale Economie gaan spreken met Batopin, het samen-
werkingsverband tussen de vier grootbanken. Het is grappig 
dat de schepen nu alle pluimen op haar eigen hoed steekt. Wat 
voor ons vooral telt is dat na drie jaar aan-
dringen Batopin ingaat op onze vraag. Zowel op de Groenlaan 
als in het centrum van Steenhuize zouden nieuwe cashpun-
ten voorzien worden”, weet N-VA-gemeenteraadslid Timothy 
Desmet.

Hoognodig
Sinds het verdwijnen van de laatste bankautomaat in Sint-Lie-
vens-Esse is er in het zuiden van Herzele geen enkele bankauto-
maat meer te vinden. Vooral in de deelgemeente Steenhuize is 
het probleem groot. Daar is geen enkele bankautomaat meer te 
vinden binnen een straal van vijf kilometer.

Maak er nu werk van
“Een klein detail voor de meerderheid, maar de geldautomaat in Steenhuize staat er nog steeds niet. Voorlopig blijft het bij de 
schepen dus bij aankondigingspolitiek in de lokale pers. Wij hopen dat er na woorden ook daden volgen en zullen het dossier op de 
gemeenteraad alleszins van nabij opvolgen”, aldus Timothy Desmet.

N-VA is tegen een verbod op supermarkten in Herzele
In de gemeenteraad van april kwam een voorstel op tafel om supermarkten voortaan te verbieden in Herzele. Onze fractie wees 
erop dat er vrijheid van ondernemen bestaat in België en dat een dergelijk verbod simpelweg in strijd is met de Europese wet-
geving.

Klant is koning
“Dat voorstel is te gek voor woorden”, vindt N-VA-gemeenteraadslid Timothy Desmet, professor aan de Faculteit Economische 
Wetenschappen (VUB). “Supermarkten verbieden is illegaal. Bovendien zorgt de concurrentie tussen supermarkten ervoor dat de 
prijzen laag blijven. In tijden van inflatie is dat enorm belangrijk. Vergeet ook niet dat supermarkten behoren tot de grootste werk-
gevers in onze streek.”

Geen draagvlak
Ook bij de inwoners is er geen draagvlak voor een verbod op supermarkten. Het wordt niet democratisch gedragen. “Als je even met 
de omwonenden spreekt en vraagt wat ze ervan zouden vinden moest de supermarkt in hun buurt verdwijnen, dan reageren alle 
mensen, zonder uitzondering, negatief. Ze willen dat de supermarkten blijven”, zegt Timothy.

In overleg beslissen
Onze fractie is voorstander om elke vraag tot het bouwen van een supermarkt individueel te bekijken in 
nauw overleg met de omwonenden. Zo beperken we de hinder zoveel mogelijk. Wij zijn niet tegen super-
markten. Die zijn doorgaans een goede zaak voor de consument en voor de werkgelegenheid.

Timothy Desmet
Gemeenteraadslid
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De zomer is in aantocht en dan is het tijd om te barbecueën. Een 
barbecue moet leuk zijn maar vooral ook veilig. Helaas loopt het nog 
te vaak mis, denk maar aan het verkeerd omspringen met brandver-
snellers of net dat pintje te veel. Vlaams minister van Wonen Matthi-
as Diependaele lanceert daarom een campagne rond veilig barbecue-
en, in samenwerking met het agentschap Wonen in Vlaanderen en 
Netwerk Brandweer. “Bij de start van het BBQ-seizoen willen we met 
deze campagne de Vlamingen voldoende tips geven om zorgeloos te 
kunnen barbecueën”, zegt minister Diependaele. 

Vlamingen staan bekend als Bourgondiërs en vanaf het weer het toe-
laat, worden de barbecuetoestellen weer vanuit de kelder of tuinberging 
gehaald. Een gezonde reflex, maar het is belangrijk dat iedereen zich 
bewust is van de risico’s die bij barbecueën horen. “Nog te vaak lezen 
we in de kranten over ongevallen met barbecuetoestellen, waarbij men-
sen zich zwaar verbranden. Daarom lanceren we vandaag een bewust-
wordingscampagne rond de gevaren van barbecueën”, zegt minister 
van Wonen Matthias Diependaele.

Voor de uitwerking van de campagne werd er een samenwerking op-
gezet tussen het agentschap Wonen in Vlaanderen en Netwerk Brand-
weer, waarin alle 20 hulpverleningszones van Vlaanderen verenigd zijn. 
Via de sociale mediakanalen van de hulpverleningszones en Wonen in 
Vlaanderen gaan heel de zomer lang regelmatig filmpjes verschijnen 
met tips om veilig te barbecueën.

Minister Diependaele lanceert campagne
rond veilig barbecueën

 TIPS OM VEILIG TE BBQ:
1     Zet je barbecue op een veilige, stabiele plek
2     Gebruik aanmaakblokjes, geen benzine of andere brandstoffen
3     Maak de barbecue een verboden zone voor kinderen en huisdieren
4     Blijf altijd bij je barbecue
5     Drink niet als je de kok bent
6     Gebruik niet meer houtskool dan nodig
7     Draag een schort en handschoenen
8     Gooi geen olie op het vuur
9     Zet een emmer zand of water klaar voor noodgevallen
10     Zet de barbecue pas weg als hij helemaal afgekoeld is
11     Zorg dat de gasfl es goed is aangesloten
12     Zet de gasfl es in openlucht en in de schaduw
13     Vervang een versleten darm meteen
14     Sluit alle kleppen bij het vervangen van de gasfl es
15     Open het deksel voor je de gasbarbecue aansteekt

Alle tips worden 
verzameld op 

www.veiligbbq.be

Vanuit de Vlaamse overheid 

vinden we het belangrijk om 

alle Vlamingen te sensibiliseren 

wanneer het gaat over veilig 

wonen, en brandveilig wonen is 

daar een onderdeel van. Ik hoop 

dat we met deze nieuwe 

campagne iedereen die graag 

barbecuet kunnen inspireren 

om dat op een veilige manier 

te doen”, besluit minister 

Diependaele.

www.n-va.be/herzele



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de 
Vlaming het economische 
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister van Financiën
Matthias Diependaele

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


